
У К Р А І Н А
ЛИЛОВЕЦЬКА МІСЬКА РАДА 

Липовецького району Вінницької області

П п п п г т / п  п ІЧІО'*/ А

Від 06 жовтня 2020 року м. Лиловець

76 сесії 7 скликання 

Всього депутатів ради - 26 чол.

Присутніх на сесії - 14 депутатів + міський голова, реєстраційний список 
додається.

Сесія розпочала роботу о 15.00 год.

Головуючий на сесії - Грушко М.Т.- міський голова 

Секретар сесії Мікаєлян Д.М.-депутат виборчого округу № 18

Одноголосно затверджується порядок денний.
Грушко М.Т. міський голова:
Пропоную затвердити регламент роботи сесії
«Для доповіді надається до 15 хв . співдоповіді -  до 5 \в  . для заключного слова до 2 \в 
Виступаючим в обговоренні, надається час тривалість до 2 \в
Для виступів за процедурою скороченого обговорення, для заяв, внесення запитів, резолюцій, 
виступів в різному -  до 3 \в
Для виступів щодо кандидатур, процедури та з мотивів голосування, пояснень, зауважень, 
запитань, пропозицій, повідомлень і довідок, внесення поправок -  до 2 хв 
Результати голосування: оОноголосно.



ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1/785 «Про обрання депутата міської ради Мікаєляна Д.К. у наданні 
допомоги головуючому у веденні сесії». Доповідач: Назаренко 0 .0 .

2/786. Про затвердження звіту щодо виконання місцевого бюджету за 9 
місяців 2020 року. Доповідач: Дзіпетрук І.В.

3/787. Про внесення змін до рішення 65 сесії міської ради 7 скликання від
17.12.2019 року №665 «Про місцевий бюджет міста Липовець иа 2020 рік». 
Доповідач: Дзіпетрук І.В.

4/788. Про надання згоди на списання основних засобів. Доповідач: 
Дзіпетрук І.В.

5/789. Про надання згоди на списання бібліотечних фондів. Доповідач: 
Дзіпетрук І.В.

6/790. Про внесення змін до міських програм. Доповідач: Фоміна О.В.
7/791. Про внесення змін до Програми соціально-економічного розвитку м. 

Липовець на 2020 р. Доповідач: Кропивннцькнй С.С.
8/792. Про внесення змін до додатку 1 рішення міської ради від 17.12.2019 

року № 666 «Про структуру, штатну чисельність виконавчого комітету міської 
ради, встановлення надбавок, преміювання та надання матеріальних допомог на 
2020 рік». Доповідач: Орленко І. О.

9/793. Про погодження внесення змін до штатного розпису посадових окладів 
працівникам комунальних закладів і підприємств Лмповецької міської ради з
01.09.2020 року. Доповідач: Орленко І. О.

10/794. Про погодження змін до штатного розпису міського клубу та 
бібліотеки на 2020 рік. Доповідач: Орленко І. О.

11/795. Про внесення змін до структури та штатного розпису працівників 
Лпповецької міської ради на 2020 рік. Доповідач: Орленко І. О.

12/796. Про внесення змін у рішення 71 сесії міської ради 7 скликання № 736 
від 19 травня 2020 «Про затвердження Тимчасового положення щодо 
встановлення розміру ставок орендної плати за користування земельними 
ділянками на території Липовецької міської ради». Доповідач: Назаренко 0 .0 .

13/797. Про затвердження висновку суб’єкта оціночної діяльності про 
вартість об’єкта комунальної власності, який підлягає приватизації способом 
аукціону. Доповідач: Бабич А.І.

14/798. Про надання дозволу попереднього погодження місця розташування 
тимчасових споруд в м. Липовець. Доповідач: Бабпч А.І.

15/799. Про затвердження звіту суб’єкта оціночної діяльності про експертну 
грошову оцінку земельної ділянки, яка не підлягає продажу на конкурентних 
засадах (земельних торгах), та продажу земельної ділянки. Доповідач: Бабпч А.І.

16/800. Про внесення змін до договору оренди землі. Доповідач: Бабпч А.І.



17/801. Про затвердження Переліку підприємств, установ і організацій, що 
надають соціально важливі послуги населенню. Доповідач: Бабич А.І.

18/802. Про припинення права користування земельними ділянками. 
Доповідач: Бабич В.В.

19/803. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 
(на місцевості) із земель комунальної власності безоплатно у приватну власність, 
та внесення змін в рішення сесій. Доповідач: Бабич В.В.

20/804. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 
землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки, що перебуває у 
користуванні згідно державного акту на право постійного користування землею. 
Доповідач: Бабич В.В.

21/805. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в користування на умовах оренди. Доповідач: 
Бабич В.В.

22/ 806. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в користування на умовах оренди. Доповідач: 
Бабич В.В.

23/807. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок для будівництва індивідуальних гаражів у 
власність. Доповідач: Бабич В.В.

24/808. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та 
передачу земельних ділянок у власність. Доповідач: Бабич В.В.

25/809 Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. Доповідач: Бабич В.В.

Різне:
26/810. Про затвердження переліку ділянок, що підлягають продажу та 

надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки, 
яка не підлягає продажу на конкурентних засадах. Доповідач: Назаренко 0 .0 .

27/811. Про передачу капітальних інвестицій з балансу КТІ «Комунсервіс» на 
баланс Липовецької міської ради. Доповідач: Кропивницький С.С.

/ 7Н5. СЛУХАЛИ: Про обрання депутата міської ради Мікаєляна Д.К. 
у наданні допомоги головуючому у веденні сесії»

Інформує: Назаренко 0 .0 . -  начальник відділу правової і кадрової
роботи.

Зачитала проект рішення
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 785 додається, прийнято одноголосно.

2/786. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту щодо виконання міського 
бюджету за 9 місяців 2020 року.



Інформує: Дзіпетрук І.В. - завідувач фінансово-господарським відділом 
міської ради.

Зачитала звіт та проект рішення.
Грушко М.Т.: «Бюджетна комісія засідала9 Зауваження є?»
ВИСТУПИЛА: Лук’янюкС.Р. - депутат міської ради. «Розглядали. Питань 

немає.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 786 додається, прийнято одноголосно.

3/787. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 65 сесії міської ради 7 
скликання від 17.12.2019 року №665 «Про місцевий бюджет міста Липовець на 
2020 рік»

Інформує: Дзіпетрук І.В. - начальник фінансово-господарського 
відділу міської ради.

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «Бюджетна комісія, якщо немає запитань, прошу прийняти в 

цілому рішення по третьому питанні»
ВІК 'ТУПИЛА: Лук'янюк С.Р. - депутат міської ради: «Комісія розглядала, 

просить підтримати»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 787 додається, прийнято одноголосно.

4/788. СЛУХАЛИ: 4/788. Про надання згоди на списання основних 
засобів.

Інформує: Дзіпетрук І.В. - начальник фінансово-господарського
відділу міської ради.

Зачитала проект рішення
ВИС ТУПИЛА: Сенів О.Я. - депутат міської ради: «Запитань немає. Просимо 

проголосувати»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 788 додається, прийнято одноголосно.

5/789. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання бібліотечних
фондів.

Інформує: Дзіпетрук І.В. - начальник фінансово-господарського
відділу міської ради.

Зачитала проект рішення
Грушко М.Т.: «С запитання. Якщо немає прошу рішення по п'ятому 

питанню прийняти в цілому.»
ВИС'ТУПИЛА: Сенів О.Я. - депутат міської ради: «Запитань немає. І Іросимо 

проголосувати»



Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 789 додається, прийнято одноголосно.

6/790. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до міських програм 
Інформує: Фоміна О.В. -  заступник міського голови.
Зачитала проект рішення
Грушко М.Т.: «бюджетна комісія. Є запитання9»
ВИСТУПИЛА: Сенів О.Я. -  депутат міської ради: «Питань немає» 
Грушко М.Т. -  міський голова 
Поставив на голосування проект рішення в цілому 
ВИРІШИЛИ: рішення № 790 додається, прийнято одноголосно.

7/791 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми соціально-
економічного розвитку м. Лпповець на 2020 р.

Інформує: Кропивницький С.С. -  заступник міського г олови.
Зачитав проект рішення
Грушко М.Т.: «Запитання є9 Прошу рішення по сьомому питанню прийняти 

вцілому.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 791 додається, прийнято одноголосно.

8/792. СЛУХАЛИ. Про внесення змін до додатку 1 рішення міської ради 
від 17.12.2019 року № 666 «Про структуру, штатну чисельність виконавчого 
комітету міської ради, встановлення надбавок, преміювання та надання 
матеріальних допомог на 2020 рік»

Інформує: Орленко І. О. -  спеціаліст відділу правової і кадрової роботи.
Зачитала проект рішення
Грушко М.Т.: «С запитання9»
ВИСТУПИЛА: Сенів О.Я. -  депутат міської ради: «Немає запитань. Все в 

порядку»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 792 додається, прийнято одноголосно.

9/793. СЛУХАЛИ: Про погодження внесення змін до штатного розпису 
посадових окладів працівникам комунальних закладів і підприємств 
Липовецької міської ради з 01.09.2020 року

Інформує: Орленко І. О. -  спеціаліст відділу правової і кадрової роботи.
Зачитала проект рішення



Грушко М.Т.: «бюджетна комісія. Є запитання?»
ВИСТУПИЛА: Кухарчук О.О. -  депутат міської ради: «Питань немає.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 793 додається, прийнято одноголосно.

10/794. СЛУХАЛИ: Про погодження змін до штатного розпису міського 
клубу та бібліотеки на 2020 рік

Інформує: Орленко І. О. -  спеціаліст відділу правової і кадрової роботи.
Зачитала проект рішення
Грушко М.Т.: «бюджетна комісія. Є запитання9»
ВИСТУПИЛА: Сенів О.Я. -  депутат міської ради: «Питань немає»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 794 додається, прийнято одноголосно.

11/795. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до структури та штатного 
розпису працівників Липовецької міської ради на 2020 рік

Інформує: Орленко І. О. -  спеціаліст відділу правової і кадрової роботи.
Зачитала проект рішення
Грушко М.Т.: «бюджетна комісія. Є запитання9»
ВИСТУПИЛА: Сенів О.Я. -  депутат міської ради: «Питань немає»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 795 додається, прийнято одноголосно.

12/796. СЛУХАЛИ: Про внесення змін у рішення 71 сесії міської ради 7 
скликання № 736 від 19 травня 2020 «Про затвердження Тимчасового 
положення щодо встановлення розміру ставок орендної плати за 
користування земельними ділянками на території Липовецької міської 
ради»

Інформує: Назаренко О.О. -  начальник відділу кадрової і правової 
роботи

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія засідали9 Ваше рішення.»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А. -  депутат міської ради. «Земельна комісія була. 

Засідали. Підтримуємо.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 796 додається, прийнято одноголосно.



13/797. СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку суб’єкта оціночної 
діяльності про вартість об’єкта комунальної власності, який підлягає 
приватизації способом аукціону

Інформує: Бабич А.І. -  спеціаліст першої категорії відділу правової і 
кадрової роботи.

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія засідали0 Ваше рішення.»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А. -  депутат міської ради: «Земельна комісія була. 

Засідали. Нічого проти не маємо. Ладан Олексій з нами був»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 797 додається, прийнято одноголосно.

14/798. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу попереднього погодження 
місця розташування тимчасових споруд в м. Лпповець

Інформує: Бабич А.І. -  спеціаліст першої категорії відділу правової і 
кадрової роботи.

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія розглядали9 Ваше рішення.»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А. -  депутат міської ради: «Земельна комісія була. 

Засідали. Нічого проти не маємо.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 798 додається, прийнято одноголосно.

15/799. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту суб’єкта оціночної
діяльності про експертну грошову оцінку земельної ділянки, яка не підлягає 
продажу на конкурентних засадах (земельних торгах), та продажу земельної 
ділянки

Інформує: Бабич А.І. -  спеціаліст першої категорії відділу правової і 
кадрової роботи.

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія -  засідали0»
ВИСТУПИЛИ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «Земельна комісія була. 

Просимо підтримати.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 799 додається, прийнято одноголосно.

16/800. СЛУХАЛИ Про внесення змін до договору оренди землі.



Інформує: Бабич А.І. -  спеціаліст першої категорії відділу правової і 
кадрової роботи.

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія -  засідали9»
ВИСТУПИЛИ:
Назаренко О.О.: «До нас звернувся Дишкант В.М., в нього укладений з 

міською радою договір оренди землі і він хоче до нього внести зміни та 
продовжити ще на 5 років. І відповідно, я пропоную вам заявити про конфлікт 
інтересів»

Дишкант В.М.: «як скажуть депутати, я не є голова господарства, я не є 
юридична особа. Я не є часне обличчя, мене найняли -  я працюю...»

Назаренко О.О.: «я пропоную заявити»
Дишкант В.М.: «заявляю.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 800 додається, прийнято одноголосно.

17/801. СЛУХАЛИ: Про затвердження Переліку підприємств, установ і 
організацій, що надають соціально важливі послуги населенню.

Інформує: Бабич А.І. -  спеціаліст першої категорії відділу правової і 
кадрової роботи.

Зачитала проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія?»
ВИСТУПИЛИ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «Засідали »
Грушко М.Т.: «рішення прийняли яке9»
Шмигун Д.А.: «прийняти в цілому.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 801 додається, прийнято одноголосно.
Прийшов депутат Ладан О.А.
Проведено додаткову реєстрацію присутніх депутатів.
Згідно реєстрації загальна кількість присутніх -15 депутатів та міський 

голова.
18/802. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельними 

ділянками.
Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 

роботи
Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія розглядала9»



ВИСТУПИЛИ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «розглядала. С люди, 
які відмовляються від земельних ділянок. Як правило, їхні родичі пишуть заяви. 
Просимо підтримати.»

Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 802 додається, прийнято одноголосно.

19/803. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельної ділянки в натурі (на місцевості) із земель комунальної власності 
безоплатно у приватну власність, та внесення змін в рішення сесій.

Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст І категорії відділу правової і кадрової 
роботи.

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія розглядали?»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «Розглядали. Просимо 

підтримати.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 803 додається, прийнято одноголосно.

20/804. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки, що 
перебуває у користуванні згідно державного акту на право постійного 
користування землею

Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія розглядала0»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «розглядала. У Валерія 

Васильовича є всі необхідні документи.»
Бабич В.В.: «так, є державний акт - Рянічєва Тамара Григорівна -  право 

постійного користування. Вона хоче свою ділянку внести до Кадастру і отримати 
кадастровий номер. Ми даємо дозвіл на інвентаризацію земельної ділянки.»

Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 804 додається, прийнято одноголосно.



21/805. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в користування на умовах 
оренди.

Інформує: Бабич В.В. -спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія є зауваження'.7»
ВИСТУПИВ: Ладан О.А,- депутат міської ради: «не має. Там є частина його 

будівлі і під своєю частиною будівлі він хоче взяти земельну ділянку в оренду.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 805 додається, прийнято одноголосно.

22/ 806. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в користування на умовах 
оренди.

Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія?»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради, «земельна комісія 

розглядала. Зауважень немає.».
Дишкант В.М. -  голова постійної комісії з питань розвитку підприємництва 

та фермерських господарств, благоустрою та екології: «заявляю про конфлікт 
інтересів.»

Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 806 додається, прийнято одноголосно.

23/807. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок для будівництва 
індивідуальних гаражів у власність.

Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія розглядали0 Зауваження є?»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «розглядали. Питань 

немає.»



Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 807 додається, прийнято одноголосно.

24/808. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
натурі (на місцевості) та передачу земельних ділянок у власність.

Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «земельна комісія?»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А.- депутат міської ради: «ми їм раніше надавали, 

а зараз затверджуємо».
Мороз В.А. -  депутат міської ради: «заявляю про конфлікт інтересів»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 808 додається, прийнято одноголосно.

25/809. СЛУХАЛИ: Про затвердження проектів землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність

Інформує: Бабич В.В. -  спеціаліст 1 категорії відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитав проект рішення.
Грушко М.Т.: «Земельна комісія розглядала9»
ВИСТУПИВ: Шмигун Д.А. -  депутат міської ради: «Розглядали. Надали усі 

необхідні документи. Пропонуємо затвердити.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 809 додається, прийнято одноголосно.
Грушко М.Т.: «Шановні депутати розглянули 25 питань, ще 2 питання в нас 

у різному»
Різне:
26/810. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку ділянок, що підлягають 

продажу та надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки 
земельної ділянки, яка не підлягає продажу на конкурентних засадах.

Інформує: Назаренко 0 .0 . -  начальник відділу правової і кадрової 
роботи

Зачитана проект рішення.
Назаренко О.О.: «До нас звернулася Кишок Н.В. У неї у власності 

знаходиться нежитлова будівля і вона хоче під даною земельною ділянкою



викупити землю. Тому вона просить, щоб ми включили дану земельну ділянку у 
перелік ділянок, як таку, яка не підлягає продажу на конкурентних засадах.»

ВИСТУПИЛИ: Дишкант В.М. -  голова постійної комісії: «а що це за 
земельна ділянка?»

Ладан О.А. -  депутат міської ради: «під млином.»
Шмигун Д.А. -  депутат міської ради: «там було дві земельних ділянки, від 

яких він відмовився, а за цю платив оренду, а тепер хоче викупити.»
Назаренко О.О: «на даний час в нього з міською радою укладений договір 

оренди землі на дану земельну ділянку.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 810 додається, прийнято одноголосно.

27/811. СЛУХАЛИ: Про передачу капітальних інвестицій з балансу КП 
«Комунсервіс» на баланс Липовецької міської ради.

Інформує: Кроппвнпцькпй С.С. -  заступник міського голови
Зачитав проект рішення
Грушко М.Т.: «запитання є9 Якщо немає прошу проголосувати.»
Грушко М.Т. -  міський голова
Поставив на голосування проект рішення в цілому
ВИРІШИЛИ: рішення № 811 додається, прийнято одноголосно.

Грушко М.Т.: «Шановні депутати. Ще пару хвилин. Ну сьогодні вже 
остання сесія. Я хочу вам внести таку одну, для нас вона неприємна, новину, 
працівникам наших садочків не виплати заробітну плату. Дали аванс, але не дали 
зарплати, затримують. Міська рада звернулася 1-го числа в прокуратуру 
Вінницької області, в Немирівську місцеву прокуратуру, у Профспілки 
працівників освіти і науки України і в управління Держпраш у Вінницькій 
області. На сьогоднішній день прийшла відповідь з прокуратури, що вони 
займаються цим питанням. Не знаємо причини так і до цього часу, чого не 
виплатили зарплати так нам і не повідомили...»

Лі
Результати відкритого поіменного голосування на 29 аркушах додаються, та с 

невід’ємною частиною протоколу 67 сесії Липовецької міської ради 7 скликання від 06 
жовтня 2020 року. гШГ

МІСЬКИЙ ГОЛОВА МИКОЛА ГРУШКО

Виконавець Мікаєлян Д.К


